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Zápis z 22. jednání Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10 

dne 19. 4. 2022 

online https://ks.praha10.cz/KVV22 . 
 

Přítomní členové komise:  Mgr. Pavel Mareš (zastupitel), Mgr. Naděžda Jurečková (odborník), 
Mgr. Denisa Řezníčková (zastupitelka), Mgr. Tereza Hauffenová, MBA 
(zastupitelka), Mgr. Regina Dlouhá (odborník), Ing. Pavel Hájek 
(zastupitel) 

Přítomní hosté: MgA. David Kašpar (místostarosta), Martina Drbohlavová (ředitelka 
školy), Mgr. Luděk Doležal (ředitel školy, MAP II) 

Omluven: Mgr. Ondřej Počarovský (zastupitel), Mgr. Jindra Pohořelá (ředitelka 
školy) 

 

Jednání komise bylo zahájeno v 17:05 hodin. 

Program: 

1.    Informace k zapojování ukrajinských dětí do výuky. 
2.    Různé. 
 
 
Přivítání členů komise.  
 
Hlasování o programu. 
 

Pro 6 proti 0 zdržel se 0 

 
Mgr. Bc. Vinterová – informace o situaci ve školách: 

 - v tuto chvíli už neřešíme mateřské ani základní školy – máme zcela plno;  

- v posledních 14 dnech se snažíme připravovat a otevírat adaptační skupiny (AS) pro děti. 
Aktuálně máme v přípravě či realizaci 3 AS pro předškolní děti – 2 v budově v ulici Jasmínová – 
v provozu, 1 v MŠ Nedvězská – v přípravě; v ZŠ je to 11 AS – ZŠ v ulici V Rybníčkách (3 – 
v realizaci a 1 v přípravě), Švehlova (2 – v přípravě), Nad Vodovodem (1 v přípravě), Olešská (2 
v přípravě – SR), Brigádníků (2 v přípravě – SR). 4 AS se asi podaří financovat ze státního 
rozpočtu (SR), ostatní (protože nesplníme požadavky MŠMT k provozu skupin) z rozpočtu MČ 
z peněz na pomoc Ukrajině. Aktivně hledáme osoby, které by mohly působit v AS – alespoň 
jeden ze dvou lektorů musí splnit podmínky - ČJ jako mateřský jazyk nebo znalost ČJ na úrovni 
B2 CEFFR (nutno doložit), abychom mohli využít SR na financování a nezatěžovat MČ Praha 10. 
To se nedaří moc dobře. 

Mgr. Mareš - informace o situaci v MČ 
 - ubytováno 106 uprchlíků, 5802 uprchlíků je na území MČ Praha 10, informace o školství - 
 podobné informace viz výše, jen s platností předchozího týdne 
M. Drbohlavová -  bližší informace o adaptační skupině v MŠ – provoz a organizace MŠ Hřibská. 
 Náklady budou  hrazeny z pomoci Ukrajině a z darů.  
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Výzva na finanční prostředky na adaptační skupiny – pokud se budou čerpat peníze z výzvy, 
nesmí se požadovat finanční spoluúčast po účastnících skupiny, musí být osoby dle požadavku 
výzvy, stejně tak provoz, stravování. Co je daleko důležitější, že bude potřeba rozhodnout dříve 
než na konci června o budoucnosti Jasmíny – požadavek na dotaci se musí předložit do konce 
května a tudíž musí být jasné, zda to bude dále skupina, nebo detašované pracoviště MŠ, nebo 
skupina jinde. 

 
Mgr. Doležal -  informace o adaptačních skupinách v ZŠ - problém je s místem, s personálem. Počty 
 dětí zařazených do běžných tříd ve školách je obrovský, kvalita vzdělávání má a bude mít újmu, 
 stejně tak podmínky pro vzdělávání - bezpečnost, hygienické podmínky. 
 
M. Drbohlavová, Mgr. Doležal – další problémy nás čekají při zápisu do škol, při řešení hygienických 
 podmínek, prostorových podmínek tříd, sociálního zázemí apod. V běžných třídách je množství 
 dětí a žáků se speciálními vzdělávacími potřebami, kteří potřebují individuální přístup, který je 
 nyní omezený, stejně tak jsou ve třídách děti s odlišným mateřským jazykem - situace se 
 zhoršila přílivem dětí z Ukrajiny. 
 
M. Drbohlavová, MgA. Kašpar - návštěva ukrajinského velvyslance v budově v Jasmínové  
  
M. Drbohlavová - je třeba prodloužit provoz AS na delší dobu, není možné po dvou měsících ukončit 
 provoz, je však třeba prodloužit nájemní smlouvu; peníze na zajištění chodu jsou od dárců, 
 třeba se podaří zajistit další, dál čerpat peníze na provoz z MČ Praha 10; tlak na umístění dětí 
 je obrovský, stejně tak počty neumístěných dětí (cca 100). 
MgA. Kašpar - v tuto chvíli je na základě politické dohody domluveno ukončení provozu v červnu, dále
 bude budova v Jasmínové využita pro dětské skupiny z Jakutské, kde bude probíhat 
 rekonstrukce. 
 
17:33 hodin ukončení jednání. 
 
 
Příští jednání ve stanoveném termínu 23. 5. 2022. 
 

………….……...……………..                  

Mgr. Pavel Mareš, předseda   

 


